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Verslag van de bijeenkomst van de bewoners van de Baronielaan  
op maandag 28 september 2015 

 
Aanwezig: Gijs Kanters (4), Carla Hendriks (14), M. Kooijman (16), Jozef van Erve (18), Mien van 
Seeters en Rolly Vlaun (26)Carin van Hoof (30), Roel van de Dries (40), Ad van de Meys (44), 
John Bekema (46), Frans van Houten (50), Marc Otten (52), Ineke Schots en Bertus Schrumpf 
(54), Gerdo en Tanja van Oirschot (56), Reggy van Heemstede (58), Hans de Brouwer (60), Hoo 
Goey (1), Fam. De Visser (15), Fam. van Rijen (17), Dennis van Leeuwen (31) en Bart Brouwers 
(71),  

 
Afgemeld: Harrie Coehorst (48), Anouk van Beurden (23), R. Bogaers (43),  Erik Cornelissen (51) 
en G. Kobes (69) 
  
Frans van Houten, voorzitter van de Stichting Belangen Rillaersebaan-West opent deze 
bijeenkomst met allen hartelijk welkom te heten. Hij is verheugd over de grote opkomst, wat 
inhoud dat de Rillaersebaan en de Baronielaan, aan beide zijden, leeft bij de bewoners. 
 
Frans geeft verder aan dat hij een powerpoint presentatie gemaakt heeft, die gepresenteerd wordt 
op een scherm, zodat iedereen het goed kan volgen. 
De presentatie houdt de navolgende onderwerpen in: 

- Voorstellen van de leden van de stichting SBRW 
- Korte geschiedenis ontstaan en betekenis SBRW 
- Een foto van de omgeving van de Baronielaan en Rillaersebaan van ± 1990 
- Een foto van de eerste kap van de groenstrook tussen Baronielaan en Rillaersebaan 
- De reden en het doel van deze bijeenkomst 
- De successen tot nu toe 
- Een overzichtsfoto van Tradepark 58 en de wijk De Hellen 
- Hoe krijgen we meer participatie met alle bewoners 
- Inventarisatie van de wensen en ideeën van de bewoners 
- Hoe gaan we verder na deze bijeenkomst 
- Enkele foto’s hoe een en ander gerealiseerd kan/moet worden  

 
Na het voorstellen van de leden van de Stichting SBRW door Frans, geeft Frans een korte 
uiteenzetting over het ontstaan van de Stichting, waarbij hij aan de hand van de nodige foto’s 
aangeeft hoe het was in de jaren tachtig en hoe het is geworden na de tijd. Dat de stichting al veel 
eerder aan de bel heeft getrokken blijkt o.a. uit een artikel van 24 januari 2009 in het Brabants 
Dagblad (Dit artikel zal aan het verslag worden gehecht).  
 
Vervolgens staat Frans stil bij de reden en doel van deze bijeenkomst, waarbij ook de successen 
meegenomen worden, maar nog meer de teleurstellingen. Ook is in het laatste gesprek met de 
gemeente aangegeven dat de gemeente het plan heeft om bomen te kappen in de groenstrook.  
 
De reden is om de participatie van de bewoners te vergroten en hen meer te betrekken bij hun 
directe woonomgeving. Daarvoor willen we deze avond benutten. 
Ook wil de stichting graag van de bewoners horen wat onder hen leeft met betrekking tot hun 
woongenot. 
Deze inventarisatie levert de nodige frustraties/ergernissen en ideeën op met mogelijke 
oplossingen. 
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Frustraties/Ergernissen: 

- Door te hoge snelheid gevaarlijk voor de vele kleine kinderen en/of de fietsers 
- zeer slecht wegdek (3) 
- geen aandacht hebben voor de auto die een oprit af en/of op moeten rijden 
- door de verkeersintensiteit ook veel fijn stof 
- de uitritten voor het verkeer dat vanaf de ventweg komt aan de achterkant van de 

Baronielaan (even zijde) is onoverzichtelijk 
- door de verlengde tuin aan de achterzijde bij nr. 2 maakt in- en uitrijden onoverzichtelijk 
- uitsparingen achter de schuurtjes aan de achterzijde van de Baronielaan bij parkeerplekken 

verlagen  
- Steeds meer toenemende geluidsoverlast door de verkeersdrukte op de Rillaersebaan (2) 
-  Parkeerproblematiek, m.n. bij de oneven nummers 
-  Het gebruik van de groenstrook als stortplaats 

 
Ideeën: 

- snelheid verminderen door (geluidwerende) klinkers in de Baronielaan (6) 
- extra ontsluiting op de Turnhoutsebaan (4) 
- Op korte termijn de Baronielaan voorzien van geluidswerend asfalt met fietsstroken (8) 
- 30 km zone vanaf de Kempenbaan (7) 
- Oversteekpunten voor kinderen creëren (2) 
- Stopplek voor de lijnbus maken, zodat het verkeer niet gehinderd wordt; zoals het nu is, is 

het gevaarlijk (2) 
- (groene) geluidswal aanleggen in de groenstrook tussen Rillaersebaan en Baronielaan (9) 
- De Rillaersebaan niet verbreden en de bomen in de groenstrook behouden (5) 
- Groenstrook behouden en de beplanting bekijken en zonodig aanpassen (2) 
- In de groenstrook eventueel kinderspeelplaatsen creëren (4) 
- Flitsers op zowel de Rillaersebaan als de Baronielaan  
- Snelheid beperkende maatregelen treffen met extra borden voor signalering (smiley) (3) 
- Fietsovergang Baronielaan/Kempenbaan (2) 
- Aanleg van fietsstroken langs de Baronielaan (evt. met drempels) (7) 
- Verkeer van rechts voorrang geven en van de weg een 30 km zone maken 
- Snelheid remmende maatregelen op de Baronielaan 
- Fietspadscheiding 

 
Hoe nu verder! 
Alle aanwezigen zijn het er over eens dat er nu maar eens iets moet gebeuren. Frans geeft aan 
dat hij met de uitkomsten van vanavond morgen al naar de raad wil gaan om dit aan het college 
en aan de raadsleden te overhandigen. Hij is er echter achter gekomen dat het budget voor de 
nodige aanpassingen in het dorp niet op de agenda staat. 
Afgesproken wordt dat het verslag van deze bijeenkomst naar de raadsleden en het College van 
B&W zal worden gezonden en dat uitgenodigd worden om bij de volgende bespreking aanwezig te 
zijn. 
Ook wordt afgesproken dat het goed is om vaker bij elkaar te komen en elkaar te informeren. John 
zal morgen bij de beheerder nagaan wanneer we weer terecht kunnen. 
( Dit is maandag 9 november 2015 om 19.30 uur geworden). 
 
Versterking van de stichting. 
Op de vraag van Frans of er bewoners zijn die de stichting willen komen versterken geeft Gerdo 
van Oirschot aan dit wel te willen doen. 
De meeste willen hierover eerst nog eens nadenken. 
 
Sluiting 
Frans bedankt de aanwezigen voor hun aanwezigheid en inbreng in deze bijeenkomst en sluit 
deze bijeenkomst.  
Goirle, 3 oktober 2015  
John Bekema, secretaris. 

 
 


